

SmellGREEN® 純天然消毒液

醫院級消毒劑

由100%植物性配方製成，主要成份百里酚溫和不傷皮膚，能消滅99.99%細菌、真菌和病毒，可直接用作手部及物件表面消毒，亦可配合霧化裝置作空間消毒，而且去污力特強，有效除霉及殺滅霉菌，是您的環境衛生「百搭神器」！

消毒及清潔二合一

消滅細菌及病毒，去除生物薄膜，達致2合1的消毒及清潔效能。

1分鐘消滅病毒：

新沙士二型病毒（包括delta變種），甲型流感病毒（H1N1H3N2），人類冠狀病毒，人類免疫缺陷病毒（HIV-1），輪狀病毒，水痘帶狀疱疹病毒

2分鐘消滅細菌：

金黃色葡萄球菌，豬鏈球菌，豬霍亂沙門氏菌，抗萬古霉素腸球菌，銅綠假單胞菌，抗藥性金黃色葡萄球菌，單核細胞增生李斯特氏菌，克雷伯氏肺炎菌 NDM-1，大腸杆菌，分歧杆菌(3分鐘)，大腸杆菌O157:H7

3分鐘消滅真菌：

致病性真菌，白色念珠菌，須癬毛癬菌



有效殺滅COVID-19新型冠狀病毒



百里酚



消毒
99.99%



100%
植物性



pH
8



小童及寵物
適用

註冊認證：

US EPA Reg. No.87742-1
Health Canada DIN 02390035
HKSTC, Eco Logo UL 2794



全能清潔劑



200毫升

1加侖



清除牆身、天花、物件
表面污漬



空間消毒及殺菌



取代傳統酒精搓手液，
清潔及消毒雙手

產品應用聲明

- SmellGREEN® 純天然消毒液只限用於皮膚或物件表面殺滅細菌病毒之用。
- SmellGREEN® 純天然消毒液不是藥物，不可內服。
- SmellGREEN® 純天然消毒液亦沒有任何治療（醫療）體內疾病或病毒的功能。

SmellGREEN[®] Natural Disinfectant

Hospital Grade Disinfectant

100% botanical formula, the active ingredient – **Thymol** is mellow enough to not harm our skin, but able to **kill 99.99% bacteria, viruses and fungus**. It is suitable for hand sanitization and surface disinfection, great for using with fogger in space disinfection too. The disinfectant is also an excellent cleaner, able to remove and kill moulds. Your best **all-purpose environmental hygiene assistant!**

Disinfecting & Cleaning 2-in-1

2-in-1 solution offers proven disinfection ability with high cleaning performance; kills bacteria and viruses by destroying biofilm layer.

Viruses 1 minute

SARS-CoV-2 Virus (Inc. Delta variant), Influenza A (H1N1/H3N2), Human Coronavirus, HIV-1, Rotavirus, Human herpesvirus 3

Bacteria 2 minutes

Staphylococcus aureus, Steptococcus suis, Salmonella choleraesuis, VRE, Pseudomonas aeruginosa, MRSA, Listeria monocytogenes, Klebsiella pneumoniae NDM-1, Escherichia coli, Mycobacterium terrae (3 minutes), Escherichia coli O157:H7

Fungi 3 minutes

Pathogenic fungi, Candida albicans, Trichophyton mentagrophytes



Effective in Killing COVID-19 Viruses



Certificate / Registration
US EPA Reg. No.87742-1
Health Canada DIN 02390035
HKSTC, Eco Logo UL 2794



Well-rounded



200mL

1 Gallon



Removing Stains



Space Disinfection



Hand Sanitizing

Disclaimer

- The disinfectant can only be applied on skin and object surfaces for killing bacteria and viruses
- The disinfectant is not a kind of medicine, which cannot be taken orally
- The disinfectant does not have the curing function against bacteria, viruses or any disease in human body